

Notes exchanged between the Ministry of State and this Embassy, such amendments to be effective from the date of this reply.

Embassy of the United States  
of America

Habana, July 30, 1957

des modifications aux tableaux des routes figurant à l'annexe de l'Accord du 26 mai 1953 relatif aux transports aériens, modifications qui entreront en vigueur à la date de la présente réponse.

Ambassade des États-Unis  
d'Amérique

La Havane, le 30 juillet 1957

No. 3511. CONVENTION AND PROTOCOL FOR THE PROTECTION OF CULTURAL PROPERTY IN THE EVENT OF ARMED CONFLICT. DONE AT THE HAGUE, ON 14 MAY 1954<sup>1</sup>

#### RATIFICATION

*Instrument deposited with the Director-General of the United Nations Educational, Scientific and Cultural Organization on:*

6 March 1958

SYRIA

(To take effect on 6 June 1958.)

*Certified statement was registered by the United Nations Educational, Scientific and Cultural Organization on 18 March 1958.*

N° 3511. CONVENTION ET PROTOCOLE POUR LA PROTECTION DES BIENS CULTURELS EN CAS DE CONFLIT ARMÉ. FAITS À LA HAYE, LE 14 MAI 1954<sup>1</sup>

#### RATIFICATION

*Instrument déposé auprès du Directeur général de l'Organisation des Nations Unies pour l'alimentation, la science et la culture le:*

6 mars 1958

SYRIE

(Pour prendre effet le 6 juin 1958.)

*La déclaration certifiée a été enregistrée par l'Organisation des Nations Unies pour l'éducation, la science et la culture le 18 mars 1958.*

<sup>1</sup>United Nations, *Treaty Series*, Vol. 249, p. 215; Vol. 252, p. 407; Vol. 260, p. 460; Vol. 267, p. 387; Vol. 270, p. 406; Vol. 277, Vol. 282, Vol. 284 and Vol. 287.

<sup>1</sup>Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 249, p. 215; vol. 252, p. 407; vol. 260, p. 460; vol. 267, p. 387; vol. 270, p. 407; vol. 277, vol. 282, vol. 284 et vol. 287.